

中国核心期刊数据库收录期刊
中国学术期刊光盘版收录期刊

ISSN 1004-7743 CN 33-1160/S
第32卷 VOL. 32 第2期 NO. 2

华东森林经理

EAST CHINA FOREST MANAGEMENT

中国 浙江 杭州

HANGZHOU ZHEJIANG CHINA

华东森林经理

第32卷
VOL. 32
第2期
NO. 2

二〇一八年五月

2018 2



HUADONG SENLIN JINGLI
万方数据

国家林业局华东林业调查规划设计院
中国林学会森林经理分会华东地区研究会
全国林业调查规划科技信息网华东大区站

华东森林经理

第 32 卷 第 2 期
(季刊 1987 年创刊)

HUADONG SENLIN JINGLI

主管单位:

国家林业局

主办单位:

国家林业局华东林业调查规划设计院
中国林学会森林经理分会华东地区研究会
全国林业调查规划科技信息网华东大区站

《华东森林经理》编辑部

主 编 何时珍
副 主 编 聂祥永 李文斗 (常务)
编 辑 李文斗
英文译校 唐可平 (兼)

编辑出版 《华东森林经理》编辑部

地 址 浙江省杭州市德胜东路 3311 号

邮 编 310019

电 话 (0571) 81069616

传 真 (0571) 81069612

电子信箱 HDSL@chinajournal.net.cn

网 址 http://HDSL.chinajournal.net.cn

印刷单位 浙江国广彩印有限公司

订 购 处 《华东森林经理》编辑部

国内统一刊号 CN 33-1160/S

国际标准刊号 ISSN 1004-7743

广告经营许可证号 浙工商广字 07106 号

出 版 日 期 2018 年 5 月

定 价 5.00 元

目 次

森林资源与环境

- 九连山自然保护区亚热带常绿阔叶林碳储量与碳密度……………张秋根 王苏琴 丁园等 (1)
- 光皮桦苗期生长性状研究……………方贵荣 乔卫阳 (7)
- 新时期森林资源宏观监测存在的问题与对策……………左松源 卢佶 陈澍宇 (10)
- 常熟市湿地外来入侵植物调查分析……………戴惠忠 (13)
- 危桥改造工程对井冈山自然保护区生物多样性影响的评价……………王景才 盛宣才 孙善成等 (16)
- 关于优化安徽省森林资源连续清查体系的思考…胡健全 孙伟韬 (20)
- 上海市森林资源一体化监测的探索与实践…李琦 陶丹 薛春燕 (22)
- 靖安县防护林经营模式研究……………杨玉涵 杨馥宁 张红 (26)

林业经营管理

- 我国南方集体林区林下经济效益分析……………蒲永锋 郑宇 (31)
- 风电建设项目使用林地的相关问题与分析研究……………邱尧荣 卢佶 赵国华等 (34)
- 常山县油茶产业发展对策探析……………汪舍平 徐勇敢 黄广远等 (38)
- 丽水市林地审批现状分析与保护管理建议……………梁毅 (41)
- “多规合一”理念下的金华市婺城区森林资源“一张图”构建……………杨福清 (46)
- Google Earth 在江苏省级营造林核查中的应用……………倪健忠 陈云 蒋婷婷等 (50)
- 无人机技术在云南林业中的应用与发展……………赵剑斌 (53)
- 山桐子不同采收期果实含油量分析……………洪祖兵 泮文妃 (55)
- 危害山核桃的小蠹种类及防治……………潘伟华 张胜娟 王方等 (58)

森林生态文化

- 华东监测区珍贵树种资源培育存在问题与对策……………唐孝甲 陈建义 陈国富 (61)
- 浙江横店八面山森林公园风景资源分析与评价…胡娟娟 黄龙标 (65)
- 长兴太湖图影龙之梦乐园林相改造思路探讨……………潘国良 莫颖 张华等 (69)
- 绍兴市珍贵树种发展探析……………金海霞 (73)

“3S” 技术应用

- 机载 LiDAR 数据在森林资源动态监测中的应用探索……………朱磊 (75)

East China Forest Management

Vol. 32, No. 2

(Quarterly started in 1987)

May 2018

Competent organization:

State Forestry Administration, P.R.China

Sponsored by:

East China Forestry Inventory and Planning Institute

East China Association, Sub-society of Forest Management
of Chinese Forestry Society

East China Station, State Science and Technology
Information Network for Forestry Inventory and Planning

Editorial Department of

East China Forest Management

Chief Editor: He Shizhen

Associate Editor: Nie Xiangyong

Li Wendou

Edited & Published by:

Editorial Department of

East China Forest Management

Address: No.3311 East Desheng Road, Hangzhou, Zhejiang

Post Code: 310019

Tel: (0571) 81069616

Fax: (0571) 81069612

E-mail: HDSL@chinajournal.net.cn

Homepage:

<http://HDSL.chinajournal.net.cn>

Printing by: Zhejiang Guoguang Color
Printing Co., Ltd

No: ISSN 1004-7743 CN 33-1160/S

Ad. Licence: No.07106 Zhejiang Industry and business

price: RMB ¥ 5.00

Contents

Forest Resources and Environment

- Carbon storage and carbon density of subtropical evergreen broad-leaved forests in Jiulianshan nature reserve.....Zhang Qiugen et al. (1)
- Study of growth characters of trees of *Betula luminifera* in seedling period.....Fang Guirong et al. (7)
- Problems met in macroscopical monitoring of forest resources and solutions in new era.....Zuo Songyuan et al. (10)
- Analysis of investigation of invasive alien plants in wetlands of Changshu city.....Dai Huizhong (13)
- Evaluation of impacts of reconstruction engineering of endangered bridges on biodiversity in Jinggangshan nature reserve.....
.....Wang Jingcai et al. (16)
- Thinking of optimizing forest resource continuous inventory system in Anhui province.....Hu Jianquan et al. (20)
- Exploration and practice of integrated forest resource monitoring in Shanghai.....Li Qi et al. (22)
- Study on management models of protection forests for Jing'an county.....
.....Yang Yuhan et al. (26)

Forestry Management

- Analysis of the understorey economic efficiency in collectively owned forest regions in the south of China.....Pu Yongfeng et al. (31)
- Research into problems related to forestland utilization in projects of wind-driven electricity power construction.....Qiu Raorong et al. (34)
- The proper measures for developing industry of oil-tea camellia in Changshan county.....Wang Sheping et al. (38)
- The status of forestlands confirmation and proposals for protecting and managing them in Lishui city.....Liang Yi (41)
- Constructing 'one map' of forest resources from perspective of 'integration of regulations' for Wucheng district of Jinhua city.....Yang Fuqing (46)
- Application of Google Earth in Jiangsu provincial forest management and afforestation checks.....Ni Jianzhong et al. (50)
- Application of technology of unmanned aerial vehicle in developing forestry of Yunnan province.....Zhao Jianbin (53)
- Analysis of oil content in fruits of *Idesia polycarpa* trees in different harvesting stages.....Hong Zubing et al. (55)
- Kinds of beetles harmful to *Carya cathayensis* trees and, methods of prevention and control of them.....Pan Weihua et al. (58)

Forest Ecological Culture

- Problems and Countermeasures in Cultivation of Precious Tree Species Resources in East China Monitoring Area.....TangXiaoqia et al. (61)
- Analysis and assessment of scenery resources in Bamianshan forest park in Hengdian of Zhejiang province.....Hu Juanjuan et al. (65)
- Thinking of the forest aspect reconstruction of Dragon's dream paradise in Taihu of Changxing county.....Pan Guoliang et al. (69)
- Exploration of developing the precious tree species in Shaoxing city.....
.....Jin Haixia (73)

3S Technology Application

- Application of airborne LiDAR data in dynamic monitoring of forest resources.....Zhu Lei (75)